
Zápis z jednání Finančního výboru 21.2.2023: 

Přítomní: starostka MČ, Přemysl Vávra, Radovan Zadražil , Radka Mlynárová, Alena Hájíčková 

Vojtěch Pavlík měl předložit možnosti využití grantů a jejich sledování, abychom projednali možnosti 

financování MČ. Vojta bohužel nebyl na jednání FV přítomen. 

Povolán Stanislav Vyšín s informacemi k dotacím od Karla Anderleho z evropských fondů. 

1. Finanční výbor byl informován o diverzifikaci portfolia na spořících účtech,  termínované 

vklady v ČS a nově UniCreditBank, která nabídla nejlepší podmínky úročení. 

2. Finanční dary sportovním a kulturním organizacím a způsob jejich rozdělení.  

 

a) Příspěvek komunitnímu centru Nové Chabry a možnosti jeho převzetí – bohužel vázány 

podmínkami developera a omezené možnosti rozpočtů a závislost na dotacích. 

b) Nutné mít projekt s využitím dotací a správce – projektového manažera – který toto bude 

řídit – možnosti představí Vojta Pavlík 

Závěr – klíč rozdělení příspěvků projedná RMČ a poté předloží zastupitelstvu 

 

3. Místostarosta Stanislav Vyšín představil okruhy evropských dotací, zprostředkovávaných 

magistrátem a byly probrány možnosti využití: 

a) Projekt Spořická – dostupné bydlení 

b) Veřejný prostor pod ZŠ – U Václava 

c) Projekt Třešňovka – nutné zpracovat požadavky na projekt 

d) Ulčova – menší projekt 

e) Horní rybník-  k dispozici skica projektu 

f) Elektronická informační deska 

 

Příští termín jednání FV: dle potřeby schvalovaných bodů, bude-li ze strany Vojty Pavlíka k dispozici 

nabídka možností využití dotací a grantů a způsobu jejich sledování. 

Děkuji za Vaši účast a čas. 

 

Zapsala: 

Alena Hájíčková 

 

 


